
Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 10/12-2009 hos Bo

Alle var mødt.

Evaluering af arbejdsdag:

Arrangementet blev aflyst – og dog. Laila gik til arbejdet sammen med fire andre.

Vi diskuterede, om vi alligevel skulle have afholdt arbejdsdagen. Selv om der ikke 
havde været nogen tilmeldinger, skulle vi måske have taget imod den løse 
arbejdskraft, som mødte frem.

Vi vil fremover lave tiltag, så orienteringen om arbejdsdagen bliver mere tydeliggjort, 
og ikke er en lille notits midt i en folder.

Vi indkalder til bålafbrænding i april md. Planlagt dato er lørdag d. 10/ 04. 
Tidspunktet på dagen bliver fastlagt senere.

Plakatsøjle:

Bo undersøger lovligheden ang. opstilling af en plakatsøjle ved postkassen. Det er på 
kommunalt område. Hvis der ikke er noget ulovligt i det, vil vi undersøge hvad det 
koster.

Hastighedsbegrænsning:

Vi drøftede opstilling af tavle, men har nok accepteret ikke at få tilladelse, da det skal 
ind over politiet.

Grønne område:

Skov- og naturstyrelsen har meddelt formanden, at de var interesseret i at fremlægge 
planløsning vedr. det grønne område, i forbindelse med tilbageførsel af Stavis Å. 

Mads finder en dato sidst i januar.

Vandretur:

Søndag d. 3. jan kl. 10.15 vil Ib være turguide for en vandretur i lokalområdet. Bo 
laver en seddel til omdeling.

Skumle personer:

Både mundtligt og på vores hjemmeside skal der i vores område opfordres til, at man 
holder øje med mistænkelig adfærd. Der har den senere tid været en del indbrud, og 
tyveri fra biler: Hjælp din nabo.

Godtgørelse:

Der gives fremover ikke kompensation for afholdelse af bestyrelsesmøde. Vi skal til 
gengæld sørge for at møderne går på skift.

Næste møde:
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Torsdag d. 21. jan. 2010 hos Bo. Eventuelt kan mødet slås sammen med orienteringen 
fra Skov- og naturstyrelsen.
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